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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych 

– podkomisji stałej do spraw rozwoju i promocji Ochot-
niczych Straży Pożarnych (nr 2) 
28 maja 2021 r. 
Podkomisja stała do spraw rozwoju i promocji Ochotniczych Straży Pożarnych, 
obradująca pod przewodnictwem posła Pawła Hreniaka (PiS), przewodniczą-
cego podkomisji, rozpatrzyła: 

– projekt planu pracy podkomisji. 

W posiedzeniu  udział  wzięli  pracownicy  Kancelarii  Sejmu: Magda Jedynak i Anna Pilarska  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 

Przewodniczący poseł Paweł Hreniak (PiS): 
Dzień  dobry.  Witam  państwa  bardzo  serdecznie  na posiedzeniu  podkomisji  stałej 
do spraw rozwoju i promocji ochotniczych straży pożarnych. Dziś spotykamy się w try-
bie, w jakim spotykamy się od roku. Myślę, że wszyscy te zasady doskonale znamy, nie 
musimy ich powtarzać. Posiedzenie podkomisji zostało zwołane przez panią marszałek 
Sejmu Elżbietę Witek. 
Szanowni państwo, zanim przejdziemy do procedowania, bardzo proszę o sprawdze-

nie kworum. Głosujemy za, przeciw lub wstrzymujemy się. Dziękuję bardzo. Stwier-
dzam, że mamy kworum. 
Szanowni państwo, dziś zgodnie z porządkiem obrad mamy jeden punkt – rozpatrze-

nie projektu planu pracy podkomisji na rok 2021. Witamy pana posła… 

Poseł Rafał Adamczyk (Lewica): 
Witam serdecznie. 

Przewodniczący poseł Paweł Hreniak (PiS): 
Spłynęły propozycje do planu pracy. Wiem, że państwo również otrzymali przynajmniej 
część  tych propozycji na swojego mejla. Dziś  spłynęła  jeszcze propozycja pana posła 
wiceprzewodniczącego Rafała Adamczyka odnośnie do punktu, który – w mojej ocenie 
– w dużym zakresie pokrywa się z punktem pierwszym, ale o tym za chwilkę podysku-
tujemy. 
Szanowni państwo, ja tylko odczytam, dla pewnego porządku, to, co spłynęło, i zapro-

ponuję połączenie dwóch punktów, aby wszystko to, co zostało zgłoszone, zostało w pra-
cach naszej podkomisji skonsumowane. Jest propozycja, aby w czerwcu zająć się ustawą 
o ochotniczych  strażach  pożarnych,  żeby  uzyskać  informację  Ministerstwa  Spraw 
Wewnętrznych i Administracji o stanie prac nad projektem oraz – zgodnie z propozy-
cją, która została głoszona przez pana przewodniczącego Rafała Adamczyka – dopisać 
stanowisko przedstawicieli ochotniczych straży pożarnych i Państwowej Straży Pożar-
nej. Myślę więc, że w czerwcu czeka nas szeroka dyskusja o stanie prac nad projektem 
o ochotniczych strażach pożarnych. 
W lipcu jest propozycja, aby pochylić się nad informacją o wynikach kontroli Kra-

jowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego przeprowadzonej przez NIK, ze szczególnym 
uwzględnieniem OSP. 
Wrzesień – informacja ministra spraw wewnętrznych i administracji na temat sys-

temu szkoleń realizowanych przez PSP dla druhów OSP. 
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Październik  –  dyskusja  nad  postulatami  ograniczającymi  codzienną  biurokrację 
w OSP. To jest taki postulat, który się pojawił ze strony druhów ochotników. 
Listopad – informacja o działaniach wspierających OSP przez Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i wojewódzkie fundusze ochrony środowiska 
i gospodarki wodnej. 
Szanowni państwo, ja z pełną premedytacją nie dopisałem szóstego miesiąca, ponie-

waż podejrzewam, że w październiku będziemy w trakcie dyskusji nad ustawą, więc 
myślę, że warto byłoby zostawić sobie ten jeden miesiąc luzu właśnie na prace związane 
z projektem ustawy. 
Szanowni państwo, czy taka propozycja planu na rok 2021, łącząca propozycję pana 

posła Rafała Adamczyka i moją na czerwiec, byłaby przez państwa do przyjęcia? Czy 
są jakieś głosy w tej sprawie? Bardzo proszę, panie pośle. 

Poseł Rafał Adamczyk (Lewica): 
Panie przewodniczący, panie posłanki i panowie posłowie, szanowni państwo, bardzo 
dziękuję, panie przewodniczący, za zaakceptowanie i dopisanie tego do punktu czerw-
cowego, bo uważam, że zarówno stanowisko MSWiA, jak i zarządu głównego Związku 
Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej  to będą dwie ważne  infor-
macje, które pozwolą nam wypracować odpowiednie stanowisko w tej sprawie. Bardzo 
dziękuję. 

Przewodniczący poseł Paweł Hreniak (PiS): 
Ja również bardzo dziękuję. Szanowni państwo, tak jak konsultowałem się z kierow-
nictwem, które zawiaduje naszą podkomisją, musimy przegłosować ten plan pracy. Tak 
więc, szanowni państwo, kto z państwa jest za przyjęciem planu pracy na rok 2021 pod-
komisji stałej do spraw rozwoju i promocji OSP, zgodnie z tym, co przeczytałem wcze-
śniej? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Szanowni państwo, jednogłośnie. Głosowało 9 posłów i pań poseł. Za – 9, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0, a więc plan na rok 2021 podkomisji stałej do spraw rozwoju i pro-
mocji OSP został przyjęty. 
Rozumiem, że dzisiejszy temat pracy podkomisji wyczerpaliśmy. Bardzo dziękuję. 

Zamykam posiedzenie. 


